
 
 Zápis OV č.:  3/2023  
OsV: Šipší 
Datum :   15. května 2023 
Přítomni: 
 
Omluveni: 
Neomluveni: 

Kalenda, Skřivan, Hájková, Zmeková, Harsa, Suchánek, Balšánková 
 
Lenk, Götz, Špalková 
 

Člen RM, ZM: nebyl 
Příští jednání: 26. června 2023 od 18:30 v Základní škola Jana Palacha 
 
1) Program jednání včetně krátkého komentáře : 



Komunikace 

Členové budou posílat drobné podněty k realizaci Šárce Zmekové k jednotnému zaslání na úřad. Šárka Zmeková pošle 
každé pondělí naráz ke zpracování podněty na úřad bez čekání na zápis.  

Vyjádření k odkupu pozemků OC pasáž 

V současné době členové OsV nemají kompletní informace o stavbě nové budovy místo současné OC Pasáž. Členové 
OsV se shodli, že proto nejsou schopni se k odkupu pozemků vyjádřit. Prosíme o průběžné informování o plánovaném 
projektu.  

Obchodní dům Lidl 

Jak to vypadá s plánem stavby obchodního domu přes plánovanou zadní příjezdovou cestu? Pokud bude stavba probíhat 
přes kruhový objezd u Kauflandu, tak hrozí velké riziko jeho zničení a dále zhoršení kvality života. Rádi bychom, aby 
nám vedení města zaslalo průběžné informace o plánované stavbě. Dosud žádné materiály tento OsV neobdržel. 
 
Členům OsV byl předložen návrh pravidel pro komunikaci OsV s vedením města. K tomuto bodu se členové vyjadřují 
takto: 

● Jmenovací dekret a Zavazující mlčenlivost - máme dotaz na oporu v zákoně, odborné odůvodnění, rozsah 
mlčenlivosti, řada členů nesouhlasí se závazkem mlčenlivostí; 

● Návrh programu jednání OsV dopředu - návrh programu a otázky nejsme schopni stanovit dopředu. Obvykle je 
podkladem pro jednání zápis z minulého jednání a podněty občanů;  

● Jednání výboru je neveřejné, nerozhodne-li výbor jinak - členové OsV nesouhlasí a chtějí jednání vždy veřejná; 
● Bod 2.2 Jednací řád osadního výboru - Existuje? Nebyl předložen; 
● Bod 2.8 pro hlasování per rollam by měla být určena pravidla. Jak pracovat s volbou per rollam. Jak vyhotovit 

případný zápis z jednání? 
● Bod 2.9 - Má smysl mít pouze pravidla platná pro všechny OsV; 
● Bod 3.6 - důvody pro nepřítomnost - považujeme za zbytečné; 
● Bod 3.10 - ne jmenovitě, ale konkrétní pozici daného úředníka; 
● Proč jsou omezovány připomínky členů OsV dle území? Pokud vznikne připomínka i mimo oblast OsV, tak se 

může stále jednat o validní poznámku. 
● Bod 4.2.a - rozpočet města - odkaz na postup zapojení OsV do rozhodování o rozpočtu.  

Dále viz Směrnice o zpracování rozpočtu Města Kutné Hory. 
● Bod 6.1. c - zrušení výboru pokud nedodržuje pravidla. Jaká? Kdo o tom rozhoduje? Podmínky jsou dané 

zákonem. 
● Je tento souhrn pravidel potřeba? Kdo a z jakého účelu si ho vyžádal?  
● Co jsou participačních aktivity města v dané místní části?  
● Faktura a přílohou příjmový doklad - není obvyklé. Neodpovídá běžné praxi.  

 
Obecně se členové OsV shodli na tom, že tato pravidla nejsou přínosem a jejich zavedení povede spíše k horší 
komunikaci. Pravidla zřízení OsV jsou definovaná zákonem a ostatní navržená pravidla považujeme za sporná i 
problematická. Návrh není kvalitně připraven. Je třeba nastavit kompetence 
a odpovědnosti, komunikaci a proces. Shodně pro všechny osadní výbory.   

Ostatní 

● Potenciální parkovací místo v Opletalově ulici na motocykl - místo bohužel nevyhovuje normě a nelze ho 
schválit. 

● Odstraněné lavičky v ul. Jana Palacha - bude řešit OSM. 
● Kabely T-Mobile - prázdné průchodky do domů na Šipší jsou již zaříznuté, ale stále nevíme 

k čemu mají být určeny. Prosíme o informaci o jejich plánovaném účelu a v čím jsou majetku. 
● Holuby na lampách - nelze realizovat prakticky žádná opatření. Je to drahé a zároveň je u veř. osvětlení záruka 

omezující možnost montáže opatření proti sedícímu ptactvu.  
● Výměna zastávek VHD - zastávky jsou majetkem soukromé společnosti, která je postupně obnovuje. Bližší 

informace OsV v tuto chvíli nemá.  
● Pořádání komunitních akcí OsV - Osadní výbor může participovat na komunitních akcích za předpokladu, že 

není potřeba zábor. V ostatních případech se musí zorganizovat přes jiný subjekt, který bude ochoten si požádat o 
zábor či elektřinu. 

 

 

 
2) Připomínky, dotazy, návrhy k projednání v RM, ZM: 



● RM,ZM: Jak dopadlo řešení strategie parkování na sídlišti Šipší? (Modré zóny. Návrh z minulého roku případně 
předložit do ZM opětovně.) 

● RM,ZM: Nesouhlasíme s přijetím pravidel komunikace OsV dle předloženého návrhu. 
● RM,ZM: Stavba OD Lidl - bude probíhat přes nově vybudovanou přípojku, či přes kruhový objezd u Kauflandu? 
● TS?: Prázdné průchodky zavedené do pan. domů na Šipší při stavbě T-Mobile - k čemu budou využité? Je nějaký 

plán? 
● OSM - doplnění odstraněné lavičky na https://mapy.cz/s/lucuhefevu 
● TS: Prosíme opravit ohnuté zábradlí u vozovky před ZSJP Kutná Hora (příloha 4). 
● TS: Lavičky u parku u budovy Havířská stezka 68 (khnet) jsou v poměrně špatném stavu. Prosíme o jejich kontrolu 

a případnou opravu (příloha 1). 
● TS: Ucpaný kanál v Opletalově ulici (příloha 2). 
● TS: Díra u zastávky Jana Zajíce - uvedeno jako opravené. Avšak není. Prosím o opravu. (příloha 3) 

 
 
Zapsal: Jan Harsa 
Ověřil:  Šárka Zmeková, Martin Suchánek  



Přílohy 

1. Lavičky poblíž Havířské stezky 68 

 
2. Ucpaný kanál Opletalova 

 
3. Díra v silnici u zastávky Jana Zajíce 

 
4. Ohnuté zábradlí u ZSJP Kutná Hora 

 
 
 


